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BERGEN KOMMUNE 
Krohnengen og Eventyrskogen skole 
    

   Referat 
    

    

    

Samarbeidsutvalgsmøte/skolemiljøutvalgsmøte   

 

Tid: 

 

Torsdag 09.11.2023 

Kl. 13.00 – 14.30 

Møte nr.:  

Sted: 

 

Rektors kontor/evt personalrom   

Til stede: 

 

Renate Morild (leder FAU) Henrik Arvidsson 

(FAU) 

 Tilde Valevatn Sandøy(elevråd) og Ashli Luai 

Sheikhoj (elevråd) 

Annette Moldestad, Kari Storum, Anne Gry 

Misund (Ansatte/kontaktlærer elevråd/SFO 

avd.leder) 

 

 

 

 

 

Anette Gerda Rønhovde (rektor)  

Samarbeidsutvalgsmøte       

 

Saker:  

 

1. Godkjenning av innkalling. 

Presentasjonsrunde av representanter i SU/SMU. Godkjenning av innkalling. Annette 

Moldestad godkjent som referent. Anette Gerda Rønhovde møteleder.  

 

2. Elevundersøkelsen  

            Vi så introfilm om elevundersøkelsen. Undersøkelsen gjennomføres i hele landet.  

            Elevrådet ønsker at spørsmål blir gjennomgått og forklart. Alle klassene bruke filmen,   

           demotest og gå gjennom spørsmålene.  

            Rektor informerte om hva skolen gjør i forhold til elevundersøkelsen på Krohnengen 

            skole. Skolens fremdriftsplan ble gjennomgått i forhold til forarbeid, gjennomføring   

            og etterarbeid rundt undersøkelsen.  

             

 

3. Foreldreundersøkelsen. 

- Lav deltakelse: 26% av foreldrene svarte på undersøkelsen i 2022 

- Blir sendt infoskriv til foreldrene i forkant (13.11.23) på flere språk 

- Fremdriftsplan for forarbeid, gjennomføring og etterarbeid av foreldreundersøkelsen 

ble presentert av rektor i møtet 

- Hvordan kan vi få foreldrene til å delta mer? 

- Skole og FAU samarbeider for å få opp deltakelsen. Bruke Facebookgrupper på trinn? 

Skolen sender påminning om undersøkelsen til foreldre, og informerer jevnlig. Kan 

elevrådet informere elevene om å minne foreldrene på undersøkelsen?  Ber lærerne 

om å skrive påminning på arbeidsplanene. 
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4. Skoleruten 2024-2025.  

Rektor gikk gjennom Krohnengen og Eventyrskogen skole/SFO sitt forslag til 

skolerute etter at planen har vært innom skolens rådsorganer. Skoleruten vedtatt. Se 

vedlegg. Merknad: Være tidlig ute og tydelig med informasjon rundt endringer gjort 

av SU. 

 

 

5. Eventuelt 

      Eventyrskogen skole/SFO- hva skjer videre? 

FAU: Liste fra elevrådet om hva elevene ønsker for Eventyrskogen og Krohnengen. 

Vente med krav-liste til et eventuelt kjøp av Eventyrskogen. 

Vi så på hvilken plan Bergen kommune har om Eventyrskogen: Bergen kommune - 

Møter og sakskart politiske utvalg 

Vi må følge med hva som skjer videre med de politiske vedtakene i forhold til kjøp av 

Eventyrskogen. 

 

Skolemiljøutvalgsmøte  

 

 

1. Godkjenning av innkalling. 

Godkjent. 

 

2. Skolemiljø  

Tilbakemelding fra elevråd/FAU og skole: 

- Fungerer fint sånn som det er nå 

- Sjelden vi hører at noen ikke har det bra 

- Alle har noen å være med 

- Alle har noen å være med i friminuttet 

- TL- Kurs for alle som skal være TL. To lærere på Krohnengen og en lærer på 

Eventyrskogen er miljøvakter og har ansvar for utstyret. De lager en aktivitetsplaner 

pr mnd. TL fungerer bedre enn det har gjort på mange år. Fint å se aldersblandingen.  

- TL-hjul i klasserommet: Når elevene har arbeidet litt, snurrer lykkehjulet og det 

kommer opp en aktivitet som kan brukes i klassen 

- Gymsalen på 7. trinn: Trinnet er delt opp og elevene kan velge å være inne i gymsalen 

i storefriminutt enkelte dager. Elevene uttrykte et ønske om at det var klassevis i 

stedet for grupper, for de vil være med vennene sine. 

- Roligere i friminuttene i år enn i fjor 

- Økt voksendekning ute 

- Kan mobilhotellet ha hatt en positiv virkning på skolemiljøet? Vi tror det. 

- Team skyfritt i SFO: Kommer for å veilede for et godt og trygt skolemiljø. Hvordan 

voksne kan følge med om barna har det bra. Hva er godt og trygt skolemiljø i forhold 

til 9a. Sett på voksne når de er sammen med barna og sett på hva som er bra og hva 

som skal bli bedre. Vært på både Krohnengen og Eventyrskogen. 

- Utekontakten: Er ute i noen friminutt og har vært inne i 6. og 7.trinn på skolen 

 

3. Elevrådet orienterer 

https://www.bergen.kommune.no/politikk/politiskeutvalg/900101/mote/6190532/sak/248730
https://www.bergen.kommune.no/politikk/politiskeutvalg/900101/mote/6190532/sak/248730
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Ballbingen: Vi ønsker en fjerde vegg, det fungerer ikke nå. Ballen går ut og gjerdene 

er for lave. Ballen har truffet en bil flere ganger. Bruker tid på å hente ballen og folk 

blir sur på hverandre. Ballen har også gått under parkerte biler.  

- Elevrådet har laget en tegning med forslag om hvordan bingen kan være 

- Inntrykket er at de ikke har tenkt å gjøre noe med det. Er kommet klager fra 

nærområdet i forhold til støy fra ballbingen.  

- Vi ønsker en dialog og at det kommer en befaring av bingen 

- FAU: er bekymret for at ballen havner i veien, fartsgrensen øker fra 30 til 50 i 

området. FAU vil fortsette å arbeide med at det blir gjort noe med bingen. Legge vekt 

på barn og trafikksikkerhet. 

- Kan media involveres og intervjue elevrådsrepresentanter? 

- Sjekker om media kan komme, og planlegger neste uke 

- Rektor har henvendt seg til ansvarlige for ombyggingen av Fredens bolig flere ganger, 

men har ikke fått svar på om at de kommer til å gjøre noe med bingen 

 

Lysfesten:  

- Tidligere har elevene blitt delt ved påmelding til Gudstjeneste og alternativt samling 

før jul. Vi ønsker å få til en samlende og fin stund i desember, i stedet for at 

elevgrupper blir splittet opp i desember.  

- Forlag om lysfest på Fredens bolig i desember 

- Elevrådet har hatt saken oppe på to elevrådsmøter, hvor elevrådsrepresentanter har tatt 

det ut i klassene for å lodde stemningen blant elevene, og deretter samlet innspill. De 

som har ment noe om det har vært positiv.  

- I stedet for å velge mellom to alternativer i førjulstiden så blir det mer samlende at alle 

er med på det samme. Vi blir «vi» og «oss» på skolen.  

- Vi unngår krangel mellom elevene om hvilket alternativ de skal på i desember  

- Kunnskap om kirkene skal ivaretas for å kjenne historien i undervisningen 

- Dette er en lysfest for elever og ansatte på skolen 

 

 

4. Eventuelt 

 

Referent: Annette Moldestad  


